
پرســـپولیس در فاصله ســـه روز مانده به دیدار با ذوب آهن عصر روز گذشـــته 
کتیکی را در ورزشگاه شهید کاظمی پشت سر گذاشت.  یک جلسه تمرین تا
سرخپوشان که صبح روز یکشنبه یک جلسه تمرین پرفشار را پشت سر گذاشته 
بودند با شـــادابی خاصی در این جلســـه تمرینی شـــرکت کردند و رقابت بین 

آنها برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی جالب توجه است. 

  رفیعی قصد ماندن ندارد
بـــا جدایـــی علیرضـــا بیرانونـــد از پرســـپولیس الکســـیس گنـــدوز جایگزین او 
شـــد و طبیعتا این دروازه بان الجزایری گلر اول سرخپوشـــان در فصل جدید 
رقابت هـــای لیـــگ خواهد بود. اما در حالی که همه انتظار داشـــتند امیررضا 
، مهرشاد اسدی را به او  یدو رفیعی دروازه بان دوم سرخپوشان باشد، خوان گار
، سرمربی  ی های دوستانه نیز تا قبل از حضور گندوز ترجیح می دهد. در باز
اسپانیایی از اسدی به عنوان دروازه بان اول استفاده می کرد و جالب اینکه این 
دروازه بان نیز پیش از آن به دنبال جدایی از پرســـپولیس بود. گلر ســـوم فصل 
پیش پرســـپولیس برای این فصل جزء ســـهمیه بزرگسالان به حساب می آید و 
به همین خاطر این باشگاه هم قصد خارج کردن نام او از لیست داشت که 
یـــدو مانع شـــده و او را دروازه بـــان دوم تیمش می داند. همین اتفاق باعث  گار
شـــده که رفیعی از شـــرایط خود در پرسپولیس ابراز نارضایتی کرده و به دنبال 
جدایی از جمع سرخپوشان باشد. هرچند او قرارداد بلند مدت با پرسپولیس 

دارد و بعید است با جدایی او براحتی موافقت شود. 

  دلیل کم توجهی گاریدو به پورعلی گنجی
یـدو زوج  ی هـای دوسـتانه پرسـپولیس پیداسـت کـه گار از تمرینـات و باز
میانی خط دفاع تیمش را انتخاب کرده و در کمال تعجب فرشاد فرجی 

را به مرتضی پورعلی گنجی و گئورگی گولسیانی، دو ملی پوش تیمش 
ترجیـح می دهـد. در مـورد گولسـیانی می شـود گفـت چـون او دیـر بـه 
تمرینـات پرسـپولیس اضافـه شـد طبیعـی اسـت کـه حتـی فصـل را بـا 

نیمکت نشـینی آغاز کند اما درمورد پورعلی گنجی این مسـاله صدق 
ی تیمـش  نمی کنـد. از ایـن جهـت کـه او از روز اول تمرینـات آماده سـاز
یکـن بـه خاطـر پشـت سـر گذاشـتن یـک  حضـور داشـت. هر چنـد ایـن باز
ی های تدارکاتی  دوره درمانی 8ماهه از فرم مسـابقه خارج اسـت اما باز
فرصـت خوبـی بـود کـه پورعلی گنجـی در شـرایط مسـابقه قـرار بگیرد؛ اما 

سـرمربی اسـپانیایی، فرجـی را بـه او ترجیـح داد. در ایـن ارتبـاط بـا خبـر 
یـدو ایـن تصمیـم را در مـورد  شـدیم مهم تریـن دلیلـی کـه باعـث شـده گار
ی از خـط دفـاع  یسـاز یکـن بـه باز پورعلی گنجـی بگیـرد، اصـرار ایـن باز

یکنـان خـط دفـاع  یـدو ایـن بـوده و هسـت کـه باز کیـد گار بـوده اسـت. گویـا تا
ی از خط دفاع باشـند.  یسـاز ارسـال های بلند داشـته باشـند و کمتر دنبال باز
از ایـن رو چـون فرجـی ایـن کار را بهتـر از پورعلی گنجـی انجـام داده او فعـا 
یـدو  در ترکیـب مدنظـر مربـی اسـپانیایی اسـت. جالـب اینکـه ایـن اصـرار گار
یکنـان هـم همـراه شـده  بـرای ارسـال بلنـد از سـوی مدافعـان بـا تعجـب باز
کـه آنهـا در سـال های اخیـر بـا مربیانـی در پرسـپولیس کار کرده انـد  اسـت، چرا
ی از خـط دفـاع و حتـی دروازه بـان داشـته اند. بـه  یسـاز کـه اصـرار فـراوان بـه باز

ی  یسـاز ی مسـتقیم را فعـا بـه باز نظـر می آیـد سـرمربی جدیـد سرخپوشـان بـاز
از عقـب زمیـن در تیمـش ترجیـح می دهـد و بـه دنبـال پیـاده کـردن تفکـرات 

جدیـد در تیـم تحـت هدایتـش اسـت. 

  گولسیانی آن بازیکن سابق نیست!
یکن سابق نیست و  یان گئورگی گولسیانی اعتقاد دارند او دیگر آن باز همباز
گویا یک شخصیت دیگر در تمرینات تیم شان شرکت دارد. مدافع گرجستانی 
کـــه محبوبیـــت خاصـــی بیـــن هم تیمی هایش دارد در مســـابقات یـــورو 2024 
توانســـت در ترکیب ثابت تیم ملی گرجســـتان به میدان برود و همین مســـاله 
ی کرده است. سرخپوشان در تمرینات تیم شان  از هر نظر کمک بسیار به و
بارها به گولســـیانی گفته اند که تو قبل از یورو راحت تر دریبل می خوردی اما 
الان تبدیل به یک صخره شـــده ای! از نظر شـــخصیتی هم گولسیانی آرام تر و 
پخته تر شـــده و اعتمادبه نفســـش نیز بسیار بیشتر از قبل شده است. خیلی 
یکن تیم شـــان  یکنان پرســـپولیس این مدافع گرجســـتانی را بهترین باز از باز
می داننـــد و اعتقـــاد دارنـــد کـــه در لیـــگ نخبـــگان می تواند بـــه خوبی از پس 

مهاجمان گران قیمت رقبا بر بیاید. 

کی پرسپولیس روی دست بازیکنان جوانش   آب پا
یکنـان جـوان  کـه پیـش از ایـن اشـاره داشـتیم تعـدادی از باز همان طـور 
پرسـپولیس توسـط مربیان قبلی خود حسـابی هوایی شـده اند و به این خاطر 
قصـد مانـدن در ایـن تیـم را ندارنـد. میـاد سـورگی یکـی از آنهـا بـود کـه قبـل از 
ی پرسـپولیس در ترکیه از جمع سرخپوشـان جدا شـد اما همچنان  آغاز اردو
که فقط رضایتنامه قرضی او  یافت رضایتنامه مواجه است؛ چرا با مشکل در
یکن جوان  ی ترکیه  پرسـپولیس هم دو سـه باز صادر خواهد شـد. بعد از اردو
کتـور شـوند  ایـن تیـم خواسـتار رضایتنامـه خـود شـده تـا راهـی فـولاد یـا حتـی ترا
کـه بـا مخالفـت باشـگاه مواجـه شـده اند. مسـئولان باشـگاه پرسـپولیس 

یکنـان جـوان خـود گفته انـد در صورتـی رضایتنامـه آنهـا بـه  بـه باز
صـورت دائمـی صـادر می شـود کـه 20 میلیـارد تومـان پرداخـت 

کننـد، در غیـر ایـن صـورت مجبورنـد یـا قرضـی بـه تیـم دیگـری رفته یا با شـرایط 
خـود در تیـم بزرگسـالان کنـار بیاینـد. 

  تاوان جذب بازیکن بدون موافقت سرمربی
باشگاه پرسپولیس برای اینکه بتواند سهمیه کسر شده اش بابت عدم استفاده 
از نبیل باهویی را از سازمان لیگ بگیرد به این موضوع اعتراض کرده و با بیان 
یم که  چند بند مدعی شده که نباید سهمیه شان کسر شود. کاری به این ندار
تصمیم سازمان لیگ درست بوده یا نه و اینکه کا قوانین لحاظ شده منطقی 
است یا باعث تضعیف نمایندگان کشورمان در لیگ نخبگان می شود، بلکه 
مساله این است که باشگاه پرسپولیس در توضیحات خود به سازمان لیگ به 
نکات جالبی اشاره کرده اما اصل موضوع را نگفته است. این باشگاه مدعی 
کتیک  شده که نبیل چون دیر به تیم اضافه شد، چند بار دچار مصدوم شد و تا
تیم هم استفاده از یک مهاجم بوده کم به بازی گرفته شده و در واقع او مشکل 
فنی نداشته است. در حالی که واقعیت امر این است که نبیل با نظر مدیریت 
باشگاه در روز آخری که پرسپولیس باید لیست آسیایی اش را ارسال می کرد، 
جذب شـــد و یحیی گل محمدی به شـــدت مخالف این قضیه بود. به خاطر 
همین مساله هم نبیل برای اثبات خود به سرمربی کار سختی داشت و چند 
هفته ای طول کشـــید تا فرصت بازی پیدا کند. او در دقایقی هم که به میدان 
رفت از نظر فنی در ســـطح پرســـپولیس نشـــان نداد. به خاطر همین هم با رفتن 
یحیی، حتی اوسمار نیز با وجود کمبود بازیکن در خط حمله هیچ تمایلی برای 
حفظ نبیل نداشت. پرسپولیس حتی او را به چند باشگاه لیگ برتری پیشنهاد 

داد که هیچ یک او را نخواستند و از آن موقع به بعد 
هم تیمی حاضر به جذبش نشده است. در 

چنین شـــرایطی شـــاید بهتر بود باشـــگاه 
پرســـپولیس در توضیحاتش به ســـازمان 
لیگ فقط به مصدومیت کهنه ای 

کـــه نبیـــل در همســـترینگش 
داشت اشاره می کرد.

پیـرا  یـس بـرای مـا ایرانی هـا بـا کشـتی امیرعلـی آذر المپیـک 2024 پار
بـه پایـان رسـید و البتـه شـرایط کشـتی آزاد خیلـی بـاب میـل ایرانی هـا 
پیـش نرفـت. گـواه صحبت هـای مـا حـدود 120 هـزار کامنـت در صفحـه 
پتریاشـویلی، رقیـب امیرحسـین زارع و البتـه کارشناسـانی کـه معتقدنـد 
گـر مربیگـری و هدایـت بهتـری صـورت می گرفـت، حـالا رحمـان  شـاید ا
عمـوزاد و امیرحسـین زارع هـم بـا مـدال طـا بـه کشـور بـاز می گشـتند. 
این در شـرایطی اسـت که بعد از نمایش درخشـان کشـتی فرنگی با دو 
طـا، یـک نقـره و یـک برنـز همـه منتظـر درخشـش آزادکاران هـم بودنـد و 
انتظارات از آنها بالا رفته بود؛ البته با صعود سـه آزادکار به فینال نتیجه 
خوبـی هـم رقـم خـورد، امـا بعـد از دو فینـال عجیـب، در آخریـن روز هـم 
طلسم طا برای آزادکاران شکسته نشد. حسن یزدانی که مصدومیت 
کتفـش اجـازه نـداد نمایـش خوبـش را تکـرار کنـد و بعـد از آن امیرحسـین 
زارع و رحمـان عمـوزاد بـه مـدال نقـره رسـیدند تا پرونـده تیـم ملـی کشـتی 
آزاد بـا 3 نقـره و یـک برنـز بسـته شـود. امـا عملکـرد فدراسـیون، کادر فنـی 
یـس  و ورزشـکاران و عملکـرد کلـی ورزش کشـتی در المپیـک 2024 پار
چطـور بـود؟ سـوالی کـه علیرضـا رضایـی، مربـی و کارشـناس کشـتی در 

گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« بـه آن پاسـخ داد. 

یـــس، نتایجـــی رقـــم خورد که شـــاید خیلـــی از ما انتظارش  در المپیـــک 2024 پار
یابی می کنید؟ را نداشتیم. عملکرد کشتی ایران را به صورت کلی چطور ارز

یس برای ما نتیجه بدی  در مجموع کشتی آزاد و فرنگی در المپیک 2024 پار
حاصل نشـــد. الان فقط بحث بر ســـر نتایج کشـــتی آزاد اســـت که مدال طا 
کسب نکردیم و این انتظار مدال طا از بچه هایی بود که می توانستند طایی 
باشند. این در واقع مساله مورد بحث است وگرنه در فرنگی خوب کار کردیم 
و در آزاد هم از نظر تعداد مدال قابل توجهی کســـب شـــد. با توجه به حضور 

پنج شرکت کننده و چهار مدال به نظر من منطقی بود و نتیجه بدی نبود. 

بســـیاری معتقدند که شـــاید اگر کوچ بهتری روی بچه های کشـــتی آزاد صورت 
می گرفت، مدال های نقره ما تبدیل به طا می شد. نظر شما چیست؟ مشخصا 

درباره رحمان عموزاد و امیرحسین زارع صحبت می کنم. 
رحمان عموزاد خیلی خوب از طرف رقیبش آنالیز شده بود. آنها کشتی رحمان 

را ریز به ریز تحلیل کرده بودند و اجازه هیچ حرکتی را به رحمان ندادند. این 
البته نظر شخصی من در رابطه با کشتی آخر رحمان عموزاد است؛ چون دیدیم 
ی به رقبا نداد. درباره امیرحسین  که چطور تا کشتی ماقبل فینال هیچ امتیاز
زارع باید بگویم که به نظر من اشتباه اول را خود امیرحسین زارع مرتکب شد و 
کگل نشان داد  تفکرش هنوز در مسابقات سال گذشته بود. کشتی با طاها آ
که همین کشـــتی گیران پا به ســـن گذشته، اتفاقا بسیار مصمم وارد مسابقات 
ی را از  کشـــتی المپیک شـــده اند. بعد از اینکه امیرحســـین آن  فن چهارامتیاز
پتریاشویلی خورد، کشتی از دستش درآمد و بافاصله بعدش هم اسیر فنون 
دیگر و باراندازهای متولی شـــد. باید توجه کرد که جبران کردن این امتیازها 
هم در این مواقع ســـخت اســـت. خیلی ســـخت اســـت که ما امتیاز بدهیم و 
بعد بخواهیم جبران کنیم. آن هم در جریان مسابقاتی مثل المپیک که همه 
کامی قبلی برای  چشـــم ها به ورزشـــکار اســـت و آن هم به رقیبی که بعد از نا
جبـــران آمـــاده بـــود و به این راحتی امتیاز از دســـت نمی داد. اما مســـاله دیگر 
متوقف کردن کشـــتی به صورت متوالی بود که منجر به این شـــد که او بتواند 
نفس بگیرد. به نظر من آنجا باید کادر فنی عکس العمل نشان می داد و وارد 
می شـــد. البته باید شـــرایط کادر فنی را هم دید، شـــاید شـــرایط اینگونه نبوده 
اســـت ولی نظر من این اســـت که کادر فنی باید آن لحظه مداخله می کرد و 
حتی شـــده گرفتن کارت قرمز ارزشـــش را داشـــت. ما طای بسیار باارزشی را 

در کشتی امیرحسین زارع از دست دادیم. 

درباره حسن یزدانی، کتف آسیب دیده اش دردسرساز شد و مدال نقره گرفت. 
نتیجه ای که باز هم انتظار نمی رفت. 

ببینید کشتی ورزشی سنگین، سخت و پر از آسیب است. هرکسی ممکن 
اســـت در حالت عادی هم آســـیب ببیند، حالا تصور کنید که حسن یزدانی 
چند ماه قبل کتفش را هم جراحی کرده است و بعد از آن کشتی سنگین گرفته. 
این اتفاق می توانســـت از روز اول برای حســـن یزدانی بیفتد ولی خداراشـــکر 
این طور نشد و یزدانی تا فینال آمد و مدال با ارزشی برای کاروان ایران گرفت. 
من به حسن یزدانی، خانواده او و خانواده کشتی تبریک می گویم. در المپیک 
ی های خوبی به دست آمد و به لحاظ تعداد مدال و عملکرد فدراسیون  پیروز
کشـــتی خوب بود. فقط بحث مدال طا در کشـــتی آزاد بود که آن هم به نظر 
من غیرقابل دسترس نبود و حداقل در سنگین وزن ما توان این را داشتیم که 

طایی شویم.

رفیعی قصد جدایی دارد، گولسیانی بعد از یورو تغییر کرده است

اصرار گاریدو به بازی مستقیم

علیرضا رضایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مدال طلا در کشتی آزاد غیرقابل دسترس نبود

 کادر فنی باید به حرکات پتریاشویلی 
عکس العمل نشان می داد
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

چالش سهمیه خارجی در پرسپولیس؛ نظر سرمربی 
و مدیریت یکی نیست

 گاریدو مهاجم می خواهد
باشگاه دفاع چپ

گرچه در آخرین اظهارنظرش مدعی شـــده  ی فرد ا محمدرضا کشـــور
که اعتراض باشـــگاه پرســـپولیس به کسر ســـهمیه ششمش در حال 
رســـیدگی اســـت امـــا طبـــق شـــنیده های خبرنـــگار »فرهیختگان«، 
مسئولان سازمان لیگ به مدیران پرسپولیس اعام کرده اند که اصا 
امیدوار به بازگرداندن سهمیه شـــان نباشـــند و بهتر است به همان 5 
ســـهمیه )1+4( بســـنده کنند. این یعنی اینکه سرخپوشان با شرایط 
موجود باید فقط یک خرید خارجی داشته باشند، در حالی که خوان 
-مهاجم را از  ینگر یدو درخواست جذب یک دفاع چپ و یک و گار
مدت ها قبل از باشگاهش داشت. جالب اینکه ابتدا از باشگاه به 
این مربی اســـپانیایی اطمینان داده بودند که مشـــکلی برای جذب 
یکـــن خارجـــی ندارنـــد اما بعد از اعتراض برخی از باشـــگاه ها از  6 باز
جمله باشـــگاه اســـتقال به احتمال برگرداندن دو سهمیه کسر شده 
پرســـپولیس، اعضای کار گروه ناظر بر قراردادها برای اعطای سهمیه 
یکن خارجی به جمع بندی نرسیدند.  ششم پرسپولیس در جذب باز
طبق اخبار به دست آمده مسئولان پرسپولیس اعتقاد دارند در شرایط 
فعلی تیم شـــان بهتر اســـت یک سهمیه باقی مانده خارجی خود را به 
یدو ترجیح می دهد  جذب دفاع چپ اختصاص دهد اما خوان گار
ی در خط حمله را هم داشـــته باشـــد به   ینگـــر  کـــه توانایـــی باز یـــک و
لیست تیمش اضافه کند. در این مورد باید دید در روزهای آتی چه 
گفته نماند که باشگاه پرسپولیس همچنان  اتفاقی رخ خواهد داد. نا
گر این انتقال نهایی شـــود  امیدوار به جذب علی قلی زاده اســـت و ا
آن وقـــت آخرین ســـهمیه خارجی پرســـپولیس بـــه جذب دفاع چپ 

اختصاص پیدا خواهد کرد.

 دو اشتباه پرسپولیس 
در فصل نقل و انتقالات تابستانی

از دست دادن دو بازیکن در یک پست
باشـــگاه پرســـپولیس در فصل نقل و انتقالات تابستانی می توانست 
ی مدیریت کند که الان دغدغه این را نداشته باشد که  شرایط را طور
ینگر  با کسر سهمیه خارجی اش بین دوراهی جذب مدافع چپ یا و
خارجی قرار بگیرد. مســـئولان این باشـــگاه دو اشـــتباه بزرگ در نقل و 
انتقالات داشـــتند. اول اینکه در تمدید قرارداد با علی نعمتی تعلل 
ی صبر  ی گفتنـــد چند روز کردنـــد و بـــه خاطـــر دو میلیارد تومان به و
کنـــد کـــه در همیـــن مدت هم فولاد با یک پیشـــنهاد مالی بهتر با این 
گر در پرسپولیس می ماند حداقل این  یکن به توافق رسید. نعمتی ا باز
ی در پســـت دفاع چپ  حســـن را داشـــت که با وحید امیری برای باز
رقابت می کرد. جالب اینکه پرســـپولیس در دفاع چپ هم نعمتی را 
از دست داد و بعد از آن عبدالکریم حسن را نیز به قطری ها فروخت. 
اشـــتباه دیگـــر باشـــگاه پرســـپولیس تعلـــل دوباره در جـــذب مهدی 
یش،  یکنی که فردای جشن قهرمانی تیمش رضا درو لیموچی بود؛ باز
یکن نیز اعام  غیر مستقیم از جذب او خبر داد و حتی خود این باز
کرد که پرسپولیسی است و حضور در این تیم را ترجیح می دهد اما 
در نهایـــی شـــدن این انتقال آنقدر تاخیر به وجـــود آمد که در نهایت 
یکن الان در  گر یکی از این دو باز ســـپاهان او را هایجک کرد. حتی ا
لیســـت پرســـپولیس بودند این باشگاه می توانست برای تک سهمیه 

خارجی اش تصمیم بهتری بگیرد.

پیشنهاد اسپانیایی برای سرمربی سابق استقلال!

ابلاغ رای ساپینتو یک ماه به تاخیر افتاد
، ســـرمربی پرتغالی دو فصل گذشته استقال بعد  یکاردو ســـاپینتو ر
یافت  ی با این باشگاه در فصل قبل، به دلیل عدم در از قطع همکار
مطالباتش از باشـــگاه اســـتقال به فیفا شکایت کرده و درنهایت نیز 
با دادخواهی مجدد از دادگاه عالی ورزش، کاس این درخواســـت را 

مجددا مطرح کرد. 
رای این پرونده قرار بود یک ماه پیش صادر شـــود اما گفته شـــد رای 
نهایی احتمالا تا اواخر مرداد اعام خواهد شد، بااین حال شنیده های 
خبرنگار »فرهیختگان« حکایت دارد که حدود یک ماه دیگر اعام 
یاد اتفاق بعد از اتمام مهلت  این رای به تاخیر افتاده و به احتمال ز
نقل و انتقالات تابستانی رخ می دهد تا این رای تهدیدی برای پنجره 

تابستانی آبی ها نباشد. 
به گفته مســـئولان باشـــگاه رقم درخواستی ســـاپینتو در دادخواست 
ی از استقالی ها چیزی در حدود 400 هزار دلار ذکر شده، هرچند  و
با توجه به دفاعیاتی که استقال داشته امیدوارند رقم چشمگیری از 
این عدد کاسته شود. همچنین درباره آخرین وضعیت این سرمربی 
پرتغالی که موفق شد فصل گذشته آپوئل قبرس را قهرمان لیگ این 
ی با جدایی از جمع قبرسی ها از برخی  کشور کند، شنیده می شود و
تیم هـــای دیگـــر پیشـــنهادهایی داشـــته کـــه ازجمله آنهـــا می توان به 
تیم هایی از لیگ مکزیک و اسپانیا اشاره کرد. جالب اینکه ساپینتو 

در هیچ تیمی بیشتر از یک سال مربیگری نکرده است. 
گفتنی است با وجود قهرمانی ساپینتو در لیگ قبرس، جدایی این 
سرمربی از تیم قبرسی قطعی شده، هرچند او بعد از جدایی توافقی 
از آپوئل اعام کرده بود می خواهد تا پایان یورو 2024 به استراحت کند 
اما با پایان این رقابت ها نیز هنوز تیم بعدی این چهره مشخص نشده 
اســـت. البته گویا ســـاپینتو پیشنهاد مکزیکی ها را رد کرده اما درباره 
ی تیم فوق در لیگ این کشور اطاعات  تیم اســـپانیایی و ســـطح باز

بیشتری در دست نیست. 

 سفر داوران و عوامل برگزاری بازی 
با پرواز چارتر تیم ها ممنوع!

حتی وعده لباس داوران هم محقق نشد
ی پیش از این از نونوار شدن داوران  درحالی که رئیس دپارتمان داور
خبر داده و اعام کرده بود با کمک فدراســـیون البســـه جدید داوران 
با طرح جدید آماده شـــده و همچنین این نوید را به داوران داده بود 
کـــه در روز تســـت آمادگی جســـمانی یک پکیج کامـــل از لبا س های 
یافت خواهند کرد اما طبق شـــنیده های  ی، تمرینی و هتلی در داور
خبرنگار »فرهیختگان« این اتفاق در روز تســـت گیری محقق نشـــده 
، لباس دیگری تا امروز در  و به جز یک دســـت لباس هتلی و شـــلوار

اختیار داوران قرار نگرفته است. 
همچنین با اباغ سازمان لیگ به داوران مسابقات لیگ برتر و عوامل 
ی این رقابت ها، این افراد در فصل جدید حق استفاده از پرواز  برگزار
چارتر تیم ها برای سفر به استان های مختلف کشور را نداشته و باید 
گانه برای تردد به شـــهرهای دیگر اســـتفاده کنند. این  ی جدا از پرواز
اتفـــاق و حضـــور داوران در پـــرواز تیم ها پیش از این باعث شـــده بود 

حرف و حدیث هایی ایجاد شود.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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